

**Sak 32/15 Referat sentralstyremøte 17.april 2015**

**Tilstede:** Anders Garbom Backe, Joakim Damsgaard, Kristoffer Stokkeland, Live Johanna Steinsdatter Øverhaug, Mathias Wiik Westberg, Anne Lindholm og Kristin Tufte (referent).

**Forfall:** Lin-Marit Bjerkemo, Lars Laurent, Haakon Gunleiksrud, Henriette Sakrisvold, og Juni Høyby.

**Saksliste:**

**Sak 26/15 Innkalling og saksliste** K\*

**Sak 27/15 Referat fra forrige møte** V\*

**Sak 28/15 Orienteringer** D\*

- a. Medlemsrekruttering
- b. Økonomistatus
- c. Styrets runde
- d. Sekretariatet
- e. Lagenes runde
- f. Internasjonalt/IHEYO
- g. Organisasjonsutvalget
- h. Medier
- i. Nettsider
- j. Sommerleir
- k. Nordisk seminar
- l. E-post vedtak

**Sak 29/15 Landsmøteforberedelser** V

**Sak 30/14 Eventuelt** D

**Sak 26/15 Innkalling og saksliste****Sentralstyrets vedtak:**

"Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste."

**Sak 27/15 Referat fra forrige møte****Sentralstyrets vedtak:**

"Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøte 13.-15. mars."

23 **Sak 28/15 Orienteringer**

24

25 **a. Medlemsrekruttering**

26 Per 14.april har vi 1408 medlemmer totalt, hvorav 329 har betalt kontingenten sin. Første  
27 krav om kontingent ble sendt ut i midten av mars, det kan være lurt å vente ca. en  
28 måned til før vi sender en ny purring. Tallet på tellende medlemmer er mindre enn  
29 normalt, men det kan skyldes sen utsendelse av kontingentkrav. Men vi ser at det funket,  
30 og mange bruker sms-tjenesten.

31

32 Er lurt å minne Landsmøtet om å muligheten til å betale kontingent via sms.

33

34 **b. Økonomistatus**

35 Vi har enda ikke fått en regnskapsrapport på 2015, siden årsregnskapet for 2014  
36 nettopp er avsluttet. Det vil komme en regnskapsoversikt til Sentralstyremøtet i juni.

37

38 **c. Styrets runde**

39 *Kristoffer:* to dager med vedtekter, pakkedugnad, laget påmeldingsskjema til nordisk  
40 seminar, hatt to møter med OU, hatt møte om IHEYO, møte med IU, arrangert Org. Sem.

41

42 *Live:* enorme mengder e-post, IU- møte, pakket sakspapirer.

43

44 *Mathias:* et møte ikke invitert til OU, et møte mistet pga. jobb, e-poster, forberedt til  
45 HEEC.

46

47 *Joakim:* deltatt på vanlige møter, skrevet sakspapirer, deltatt på Org. Sem og holdt  
48 innledninger, ansatt kommunikasjonsmedarbeider, sendt ut e-post om nytt e-post  
49 system til lokallag.

50

51 *Anne:* Org. Sem, to OU- møter.

52

53 *Anders:*

54 *Sommerleir*

55 Et sommerleirmøte.

56 Møte med Jarle og Ina om leirartist.

57 Forberedt opplegg for over 70 konfirmanter på Ringerike, med promotering.

58

59 *Sentralstyret*

60 LU: Laget og holdt flere opplegg til Org. Sem og fulgt opp lokallagene litt i etterkant –  
61 også de som ikke var der.

62 Vært med å forberede Landsmøtet.

63

64 *Samarbeid med HEF*

65 Samarbeidsmøte med generalsekretæren.

66 Samarbeidet med driftsavdelingen for produksjon av verveblokker.

67 Blitt innstilt som nestleder til Hovedstyret.

68

69 *Arbeidsutvalget*

70 Har hatt jevnlig møter og epostkommunikasjon som vanlig (referater i Asana).

71 Forberedt overlappingsperioden.

72 Produsert ferdig verveblokker.

73

74 *Personal*

75 Ansatt ny kommunikasjonsmedarbeider, ledet ansettelsesutvalget med Joakim og Ina.

76

77 *Media*

78 Forsøkt å komme på trykk i flere medier med forskjellige ting, ikke minst de nye  
79 standpunktene vi vedtok i etterkant av mars-møtet. Likevel ikke fått napp.

80  
81 *Annet*  
82 Hatt kontakt med Sosialistisk Ungdom og Solidaritetsungdommen, som begge ønsket  
83 mer kontakt og samarbeid.  
84 Forberedt konfirmasjonstaler.  
85  
86  
87 *Lin-Marit:* Hatt lang påskeferie, ett IU- møte, vært i en del kontakt med IHEYO angående  
88 GA, sendt ut mail og invitasjon til nordisk. Ellers har jeg vært veldig mye på jobb, så har  
89 ikke fått gjort veldig mye.

90  
91 **d. Sekretariatet**  
92 *Kristin:* skrevet og sendt ut referat fra sist møte, deltatt på et par AU-møter, deltatt på  
93 kurs om Ungdom og psykisk helse, Konflikthåndtering og Frivillighetskoordinering, hatt  
94 samarbeidsmøte med HEF med Kristin Mile og Anders, deltatt på møte om IHEYO med  
95 Roar Johnson i HEFs Internasjonale Utvalg med Anders og Kristoffer, sendt ut  
96 sakspapirer til Landsmøtet og ordnet med mye annet praktisk i den forbindelse, vært på  
97 sommerleirmøte, snakket om HU under Oslo og Akershus Frivillighetsseminar, ordnet  
98 med det praktiske rundt HEEC, vært på påskeferie, fått mer kjennskap til Tripletex.

99  
100 *Ina:* IKKE FÅTT.

101  
102 **e. Lagenes runde**  
103 Har ikke skrevet noe sakspapir. Ikke registrert noen endringer i lokallagene siden sist.  
104 Bli spennende å høre hva lokallagene lærte på Org. Sem. Dessverre ikke like mange  
105 som deltok på Org. Sem som ønsket.

106  
107 **f. Internasjonalt/IHEYO**  
108 Vil mest sannsynlig invitere til GA for IHEYO i slutten av oktober. Har ikke sett på  
109 budsjettet enda.

110  
111 Har hatt møte med Roar i IHEU om IHEYO. Snakket om hva HU kan gjøre for å bedre  
112 situasjonen til IHEYO. Kanskje HU kan fungere som en valgkomite?

113  
114 HEEC er neste helg (24.-26. april).

115  
116 Kristoffer Stokkeland skal delta på HEFs IU-møte på tirsdag 21. april.

117  
118 IU hadde møte sist tirsdag 14. april – referat kommer senere.

119  
120 *Orientering fra Lin-Marit:*  
121 Har god kontakt med Nicola angående GA, og skal sende en del mail dit i løpet av helga.  
122 Har laget røft program for GA. Planlegger å snakke med andre organisasjoner om å  
123 støtte oss i enkelte saker til GA, som valgkomite, utvidelse av styret og å starte å se  
124 etter midler for en ansatt.

125  
126 Vi skal og snakke litt med andre fra EC/WG om IHEYO, da vi har fått et inntrykk fra IHEU  
127 at leder ikke fungerer. Det som vi har orientert om tidligere om frafall og lignende har  
128 ikke vært frafall like mye som utkastelse (for ikke fullført arbeid).

129  
130  
131 **g. Organisasjonsutvalget**

132  
133 Har primært fokusert på valgkomiteen.

134  
135 Har gjennomført Org. Sem, men ikke sett på evalueringen.

136

137 Har skrevet sakspapir om vedtekter.

138

139 ***h. Medier***

140

141 Tradisjonelle medier: Ina Ytterstad Bjørnrå og Anders har jobbet mye med å få nye  
142 vedtatte standpunkt på trykk, men har ikke lyktes.

143

144 Lokallag har kommet på trykk. Både Follo og Buskerud har kommet på trykk med sine  
145 kronikker.

146

147 Sosiale medier: mest aktivitet rundt Landsmøtet. Har ikke fått flere likes. Sak om  
148 påskefjellet med link fra Dagbladet fikk mange kommentarer.

149

150 ***i. Nettsider***

151 Anders har snakket med Harald Masst om at HEF betaler lisensen. Kristin Mile bekreftet  
152 dette.

153

154 Har ellers ikke prioritert nettsider mye.

155

156 ***j. Sommerleir***

157 Har hatt 1 møte siden sist. Er nå 70 påmeldte. Skal jobbe med promotering under  
158 Landsmøtet. Jarle kommer innom på lørdagskvelden. Ina og Jarle jobber med en plan om  
159 promotering på nettsidene. Neste møte er 23. april, hvor forhåpentligvis nye AU også  
160 kan delta.

161

162 Flere foredragsholdere er booket. Jobbet med hvordan finne gode løsninger på  
163 fellessamlinger.

164

165  
166  
167  
168  
169  
170  
171  
172  
173  
174  
175  
176  
177  
178  
179  
180  
181  
182  
183  
184  
185  
186  
187  
188  
189  
190  
191  
192  
193  
194  
195  
196  
197  
198  
199  
200  
201  
202  
203  
204  
205  
206  
207  
208  
209  
210  
211  
212  
213  
214  
215  
216  
217  
218  
219  
220  
221

## **k. Nordisk seminar**

Ca. 19 påmeldte, bare nordmenn. IU jobber med å få andre nordiske land til å delta. Kommer nok mer når programmet blir mer klart.

Programmet er under arbeid. Logo til Norbuk blir husket på og er viktig å bruke på trykt materiell og nettsider.

*Orientering fra Lin-Marit:* har også kontaktet Marit og like-sidene til de forskjellige nordiske organisasjonene.

## **l. E-post vedtak**

### **1. Vedtektsendring til Landsmøtet**

Sentralstyrets vedtak:

*"Sentralstyret velger å legge til følgende forslag til vedtektsendring i innstillingen til Landsmøtet 2015: Forslag til ny §3 (øvrige paragrafer får da nye tall):*

*§3 Oppstart av lokallag og stiftelsesmøte*

*Ved oppstart av lokallag må det holdes et stiftelsesmøte. Møtet skal være kjent for medlemmer i rimelig nærhet, og må annonseres minst 14 dager før møtet skal avholdes. På møtet må det velges et styre og fylles ut en stiftelsesprotokoll. Lokallaget godkjennes av Sentralstyret når riktig utfylt stiftelsesprotokollen er mottatt."*

Merknad til vedtaket:

Forslagsstiller, Anders Garbom Backe, introduserte saken med følgende melding:

«Også på møtet ble det nevnt at det var en ting som var glemt i sakspapiret: Oppstart av lokallag og stiftelsesmøter.

OU hadde diskutert dette, men det var usikkerhet om det var fremmet som skriftlig forslag innen fristen, så det ble oversett.

Det viser seg nå at et skriftlig forslag *har foreligget*: I august i fjor sendte Arnlaug og jeg inn en liste over fire ting vi mente måtte endres i vedtektene i år. En av disse punktene var «*Praksis for stiftelse av lokallag – frist/krav om innkalling*». Dette har det vært etterspurt en avklaring om fra lokallag, kontoret og Sentralstyret.

Dermed mener jeg intensjonen er sendt inn i god tid innen fristen. Jeg vil derfor foreslå et enkelt forslag i tråd med dette: [vedtatte forslag]»

Det ble avgitt 8 aktive stemmer innen fristen (to dagers varsel), alle for «ja» til vedtaket. Resten var avholdende.

### **2. Retten til å organisere seg**

08.april sendte Anders Garbom Backe ut en e-post om eventuell støtte til Solidaritetsungdommens sak «Retten til å organisere seg». Saken ble avsluttet mandag 13.april, med 9 aktive stemmer for alternativet A)): At uttalelsen skal innstilles til Landsmøtet. Ingen stemmer ble gitt til alternativene B) eller C). 9 stemmer tilsvarer enstemmighet.

**Sentralstyrets vedtak:**

«Sentralstyret innstiller uttalelsen om retten til å organisere seg, som er tilsendt HU av Norsk Folkehjelp, til Landsmøtet.»

### **3. HUs deltakelse under EHYD**

10. april sendte Kristin Tufta en e-post til Sentralstyret med spørsmål om HUs deltakelse på European Humanist Youth Days i Nederland. Torsdag 16. april ble en

222 ny e-post sendt ut til Sentralstyret med spørsmål om å utsette saken til juni, pga.  
223 manglende informasjon om EHYD. Mer om denne saken kommer altså til møtet i  
224 juni.  
225

## 226 **Sak 29/15 Landsmøte – forberedelser**

227 Fordele saksordførere til sakspapirene:

228 -gjøres muntlig.

229

### 230 Uttalelser

231 - Har skrevet 2 forslag

232 - 1 om retten til organisere seg (sammen med Norsk Folkehjelp og  
233 Solidaritetsungdommen, vedtatt av Sentralstyret gjennom e-post)

234 - 15 år og livssynsmyndig – om tilhørighetsordningen – burde spisses mer.  
235 Anders og Joakim skriver dette.

236 - Utkastene til begge uttalelsene er skrevet ut og ligger i velkomstmappen  
237 til alle delegater.

238

### 239 Nye sakspapirer:

240 O1/15 a

241 O1/15 C

242 De fleste om sak 09/15 valg

243

### 244 Sentralstyret må komme med innstilling på disse sakene:

245 09/15 h – valgkomiteleder. Står mellom Lin-Marit og Katja.

246 09/15i – valgkomitemedlemmer. Petter, Fredrik, Mathias, Emma (ikke sendt inn  
247 skjema, ikke stilt). Kaia kanskje? Må da ta utgangspunkt i de vi vet hva som  
248 stiller.

249

250 Vil gjerne se på innstillingen i helhet – Mathias Wiik Westberg er da inhabil og  
251 går ut kl. 1353.

252

253 OU foreslår:

254 Katja leder

255 Petter medlem

256 Mathias medlem

257 Lin-Marit som vara.

258

### 259 Diskusjon:

260 - Flere er leder for sine lokallag – må være bevisst på det.

261 - Prinsipielt: problematisk å gå bredt ut for å skaffe kandidater når man har  
262 nok kandidater. Burde ikke gå til enkelte mennesker for å få de til å stille  
263 når det er nok kandidater.

264 - Dumt å ha to fra samme lokallag.

265 - Ulik kultur i organisasjoner hvordan man operer med å få kandidater til  
266 verv.

267 - Hva med aldersgjennomsnittet? Burde representere både unge og gamle.

268 - Prinsippet 2: hva med overlappingsperioden? Nyvalgt valgkomite tilrer  
269 umiddelbart, mens Sentralstyret har en overlappingsperiode fra

270 Landsmøte til juni. Kan ikke ha to sentrale tillitsvalgte samtidig. Skal da

271 avtroppende sentralstyremedlemmer trekke seg for å kunne stille til verv i  
272 valgkomiteen?

- 273 - Burde ha noen i valgkomiteen som har sittet før? Rutiner er greit, men det  
274 kan legge føringer på neste valgkomite – føre en bestemt kultur.  
275 - Vara og leder velges spesifikt, to medlemmer kan velges samlet.  
276 - Alltid vanskelig når man skal velge kandidater.  
277 - Hvor viktig er det geografiske elementet?  
278 - Viktig også at kandidatene henger i ulike sosiale grupper.  
279 - Viktig å ha folk på begge sider av 20-årsgrensen.  
280 - Vet ikke hvor lenge folk blir engasjerte i HU selv om de har mange år igjen  
281 før de blir for gamle.

282

283 Alternativt forslag:

284 Katja

285 Fredrik

286 Lin-Marit

287 Mathias

288

289 Saken er vanskelig pga. personlig kjennskap til kandidatene, og påvirker valget.

290

291 Anders Garbom Backe går ut kl. 1412 pga. inhabilitet.

292

293 Alternativ forslag 2:

294 Katja

295 Petter

296 Mathias

297 Fredrik

298

299 Diskusjon:

- 300 - Hvis Sentralstyret er enig om innstilling nå skal Sentralstyret ikke lete  
301 etter flere kandidater.  
302 - Hvis Sentralstyret ikke vil komme med en innstilling nå, kan det utsettes  
303 til lørdag.  
304 - Kjønn og geografi er kanskje ikke så pressende å se på pga. det er en liten  
305 komite.  
306 - Hvem burde være vara? Det foreslås å ha Fredrik som medlem og Petter  
307 som vara, for å kunne bygge Fredrik mer. Omvendt rekkefølge foreslås  
308 også, fordi Petter har mye erfaring som burde brukes.  
309 - Potensielt 2-årig medlem – må snakke konkret med de som stiller om  
310 hvem som har lyst om det blir endring i vedtektene.

311

312 Votering:

313 De som støtter Petter som vara: 1

314 De som støtter Fredrik som vara: 1

315 Avholdende: 2

316

317 Kristoffer Stokkeland går med på Joakim Damsgaards forslag – Petter blir vara.

318

319 **Sentralstyrets vedtak:**

320 «Sentralstyret innstiller på Katja Hansen som leder, Mathias Wiik Westberg og  
321 Fredrik Hagen som medlem, og Petter Olsson som varamedlem i Valgkomiteen.»

322

323 Mathias og Anders hentes inn kl. 1428.

324